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PROCES VERBAL

Încheiat astăzi 28.04.2022 în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local Dolheşti, care
are loc în sala de şedinţe a Primăriei comunei Dolheşti, ora 0830.

Prin Dispoziţia primarului nr.83 din 28.04.2022 au fost convocaţi un număr de 13
consilieri în funcţie, cu invitaţia secretarului general al comunei nr.2204 din 21.04.2022.

La orele 0830 s-au deschis lucrările ședinței de către președintele de ședință, dl Iliuțe
Constantin și dă cuvântul dnei secretar general al comunei pentru a face prezența nominală a
consilierilor locali prezenți la ședința ordinară a consiliului local. Se constată că din totalul de 13
consilieri în funcție sunt prezenți 12, dna consilier local Vieriu Mihaela, anunță că nu poate ajunge
la ședință că are o problemă personală ce nu poate fi amânată și roagă președintele de ședință să o
învoiască. Secretarul general al comunei, anunță că este asigurat cvorumul, ședința este legal
constituită, lucrările ședinței pot începe și dă cuvântul președintelui de ședință .

Președintele de ședință, dl. consilier local Iliuțe Constantin dă cuvântul dlui primar Cristinel
Neculai Bărculescu, pentru a prezenta ordinea de zi.Înainte de a prezenta ordinea de zi dl.primar
anunță că este inițiatorul proiectului de hotărâre privind predarea amplasamentului terenului în
suprafață de 1834 mp către Ministerul Dezvoltării Regionale și Administrației Publice prin
Compania Națională de Investiții în vederea executării obiectivului de investiții ,,Construire sediul
Primăriei”în satul Dolheștii Mari, comuna Dolhești, județul Suceava și îl retrage de pe ordinea de
zi întrucât au apărut unele neconcordanțe cu privire la suprafața de teren cumpărată și suprafața
din extrasul de carte funciară, după rezolvarea acestei probleme se va reveni la proiectul de
hotărâre și va fi supus spre aprobarea consiliului local, întrucât s-a făcut SF pentru construirea
primăriei și are certitudinea că primește finanțare la acest proiect.În continuare dl. primar prezintă
ordinea de zi, astfel:

1. Supunerea spre aprobare a procesului verbal încheiat în ședința ordinară din
30 martie 2022 și a procesului verbal încheiat în ședința extraordinară din data de 19 aprilie
2022,

Prezintă: Nina Rotaru-secretar general

2.Proiectul de hotărâre privind stabilirea pentru anul 2023 a nivelurilor valorilor impozabile,
impozitele şi taxele locale, şi alte taxe asimilate acestora, precum şi amenzile aplicabile,
înregistrat sub nr. 1173din 23.02.2022;

Inițiator: Cristinel Neculai Bărculescu -primar comună

3.Proiectul de hotărâre privind predarea amplasamentului terenului în suprafață de 1834
mp către Ministerul Dezvoltării Regionale și Administrației Publice prin Compania Națională de
Investiții în vederea executării obiectivului de investiții ,,Construire sediul Primăriei”în satul
Dolheștii Mari, comuna Dolhești, județul Suceava, înregistrat sub nr. 1432 din 11.03.2022.

Inițiator: Cristinel Neculai Bărculescu -primar comună
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4.Proiect de hotărâre hotărâre privind aprobarea sumelor suportate de către persoanele
fizice și juridice din comuna Dolhești, care doresc să se racordeze la sistemul de alimentare cu apă,
înregistrat sub nr. 1431 din 11.03.2022;

Inițiator: Cristinel Neculai Bărculescu -primar comună
5.Proiectul de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru trei luni, respectiv:

mai, iunie și iulie 2022, înregistrat sub nr. 2191 din 19.04.2022
Inițiator:Iliuțe Constantin-consilier local

6. Prezentarea cererii Bisericii Adventiste de Ziua a Șaptea , localitatea Dolheștii Mari,
comuna Dolhești,înregistrată la Primăria comunei Dolhești, sub nr.2142 din 18.04.2022.

7. Diverse.
Se supune la vot ordinea de zi, se aprobă cu 12 voturi,,pentru”.
 Se prezintă procesul verbal încheiat în ședința ordinară a consiliului local din data de

31.03.2022.
Discuții nu sunt, se supune spre aprobare, se aprobă cu 12 voturi,,pentru”.

Se prezintă procesul verbal încheiat ședința extraordinară din data de 19 aprilie 2022.
Discuții nu sunt, se supune spre aprobare, se aprobă cu 12 voturi,,pentru”.

Dna. secretar solicită dlui președinte să prezinte art. 228 din OUG nr.57/2019 privind Codul
administrativ , cu modificări și completări ulterioare, privind regimul general aplicabil conflictului
de interese pentru aleșii locali și accentuează asupra acestui aspect explicând cauzele când alesul
local se află în conflict de interese.
 În continuare se prezintă proiectul de hotărâre privind stabilirea pentru anul 2023 a

nivelurilor valorilor impozabile, impozitele şi taxele locale, şi alte taxe asimilate acestora,
precum şi amenzile aplicabile.

Discuții nu sunt la acest punct, se supune la vot se aprobă cu 12 voturi,,pentru”.
Dna. secretar Rotaru Nina întreabă care a fost cvorumul voturilor comisiilor de specialitate

care au avizat proiectul de hotărâre:
 Comisia pentru învățământ: avizează favorabil, cu majoritate de voturi;
 Comisia juridică: avizează favorabil, cu majoritate de voturi;
 Comisia economică: avizează favorabil, cu majoritate de voturi;

 Se prezintă în continuare, proiectul de hotărâre privind aprobarea sumelor suportate
de către persoanele fizice și juridice din comuna Dolhești, care doresc să se racordeze la sistemul
de alimentare cu apă.

Domnul primar arată că referitor la acest proiect trebuie să știm exact câte solicitări sunt
pentru racordare după care să aducem echipa specializată care să execute lucrările, sunt întrebat de
către cetățeni și despre canalizare, aici este mai greu poate va finanța Guvernul și pentru astfel de
proiecte alimentare cu apă și canalizare împreună, aceasta se poate realiza etapizat numai să avem
finanțări.

Domnul consilier local Darabă Cătălin întreabă pe domnul primar în cât timp se va da
drumul la apă pentru cei care se racordează, deorece și dânsului i se pune întrebarea de către
cetățeni dacă nu va fi la fel ca gazul, s-au făcut racordări și gazul nu a mai venit, așa o să fie și cu
apa?

Domnul primar, răspunde – în ce privește acest aspect, anunță că din momentul când știe ce
solicitări sunt pentru racordare în maxim o lună se dă drumul, apa este pe conducte, s-a făcut
proba atunci când s-a făcut recepția lucrării, numai că trebuie să centralizeze cererile să știe care
sunt persoanele care solicită racordare și pe ce rețea sunt, deoarece acolo unde nu sunt solicitări
trebuie oprită apa din căminele respective.
Alte discuții nu sunt se supune la vot proiectul de hotărâre, se aprobă cu 12 voturi,,pentru”.

Dna. secretar Rotaru Nina întreabă care a fost cvorumul voturilor comisiilor de specialitate
care au avizat proiectul de hotărâre:

 Comisia pentru învățământ: avizează favorabil, cu majoritate de voturi;
 Comisia juridică: avizează favorabil, cu majoritate de voturi;
 Comisia economică: avizează favorabil, cu majoritate de voturi;



 Proiectul de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru trei luni,
respectiv: mai, iunie și iulie 2022.

Discuții nu sunt la acest punct, se supune la vot se aprobă cu 12 voturi,,pentru”.
Dna. secretar Rotaru Nina întreabă care a fost cvorumul voturilor comisiei de specialitate

care a avizat proiectul de hotărâre:
 Comisia juridică: avizează favorabil, cu majoritate de voturi;

Domnul primar, prezintă cererea Bisericii adventiste din Dolheștii Mari care solicită bani,
dumnealui arată că bani nu are cuprinși în buget, dar la următoarea rectificare dacă vor fi bani îi va
da, dar deocamdată nu are.

Domnul primar arată că s-a depus proiectul pentru gaz, pentru canalizare, așteaptă să vadă
finanțarea. Are o singură problemă și anunță din timp, sunt proiectele care trebuie finalizate, se
face SF pentru sediul Primăriei, SF pentru drumuri bani nu sunt trebuie să împrumutăm bani din
bancă pentru cămin, cei de la AFIR vor da banii dar acum ne trebuie pentru lucrări în jur de
700.000 lei. M-am gândit să facem împrumutul de 1.500.000 lei din care 700.000 lei pentru cămin
restul de plătit proiectele care sunt și în fiecare lună se plătește rata și noi ne facem treaba.

Magazinul la Dolheștii Mari este al nostru dar nu se fac bani pe el, se plătește o chirie, este un
contract, dar peste doi ani se face o evaluare adevărată și estimez cam la 100.000 euro, 5 miliarde
lei se pot face multe pentru Primărie cu acești bani.

Domnul consilier local, Chirap Neculai arată că este și magazinul de la Dolheștii Mici,
domnul primar răspunde că magazinul nu este al comunei, în documentele din arhivă a găsit
niște acte și acesta este al Obștii, noi nu avem treabă cu el, nu este în inventarul comunei, dar este
terenul de la Moară la Ionel Baba, acolo sunt 4000 și ceva mp din care el are un contract de
concesiune pe 1000 mp, i-am spus că acea suprafață i se recunoaște și este al lui, restul terenul
este al primăriei, a fost cu poliția acolo, cu actele și a rezolvat problema.

Alți bani nu avem, la anul expiră contractele cu pășunea se va face licitație online și cine oferă
mai mult indiferent de unde este, va lua pământul.

Domnul consilier Darabă Cătălin arată că cu prioritate să fie cei din comună.
Domnul primar răspunde că nu este obligatoriu, ar fi o soluție, dar nu sunt bani și de la

pășune ar trebui să iasă pe pășune 100.000 lei pe an.
Alte discuții nu sunt, președintele de ședință declară închise lucrările ședinței și mulțumește

pentru participare.

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ, Secretar general al comunei,
Constantin ILIUȚE- consilier local Jr.Nina ROTARU


